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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/23-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-00-23-12 
Rijeka, 29. kolovoza 2023. godine 

 
ZAPISNIK 

S 5. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 29. kolovoza 2023. (utorak) održana je 3. sjednica VMO Kozala, s početkom u 17,00 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Krešimir Modrić, član VMO 
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika s 4. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Realizacija programske aktivnosti “Za našu Kozalu” 
2. Najam prostora bivšeg “UTP Kozala” 
3. Razno 

 
Sjednica je započela u 17,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić najavio je programsku aktivnost VMO Kozala koja bi se 
trebala održati u rujnu (po planu), eko akciju pod nazivom „Za našu Kozalu“. Do sada se kroz 
tu akciju uz podršku građana, OŠ Kozala te ostalih zainteresiranih zajedničkim snagama 
uklanjao različiti otpad s područja MO Kozala. Obično se građani podijele u skupine te svaka 
skupina čisti određeni dogovoreni dio MO Kozala, a centralna pozicija na kojoj se svi okupljaju 
te donose sav sakupljeni otpad je Volčićev trg, ispred MO Kozala, na kojemu se nalazi i velika 
baja za otpad. Voditelj ovog programa je vijećnik Filip Jakovac. Predlaže se kao prvi mogući 
termin održavanja eko akcije 30. rujna 2023. s početkom u 10.00 sati. U slučaju lošeg vremena 
ili drugih okolnosti termin će se prolongirati. Vijećnica Nasrin Štrljić predlaže postavljanje info 
ploča kojima bi se kroz prikladne poruke osvijestilo građane o skupljanju psećeg izmeta na 
području MO Kozala. Naime, posljednjih godina sve je veći broj neodgovornih vlasnika pasa 
koji ne čiste za svojim ljubimcima i čine područje MO Kozala neurednim i prljavim. Svi su se 
složili s idejom, a predsjednik je najavio provjeru cijena izrade takvih ploča te mogućnost 
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preraspodjele novca iz eventualno neke druge pozicije u programu. Kada se bude znalo mogu 
li se izraditi ploče te kada bude poznat točan broj ploča, odrediti će se lokacije postavljanja 
istih. Što se tiče obroka za učesnike eko akcije, predlaže da se ponovno kontaktira Crveni Križ 
Rijeka te se preko njih dogovori određeni broj obroka (fažol i kobasica), u skladu sa 
troškovnikom, dok predlaže da se piće prikupi iz drugih jeftinijih izvora.  
 
Zaključak: Informacija i prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić podsjetio je sve prisutne kako se prostor bivšeg „UTP 
Kozala“ još uvijek nije dao u najam te da građani često pitaju što će biti s navedenim prostorom 
i kada će se otvoriti. S obzirom na posljednje dostupne informacije koje su dobivene od 
nadležnih iz Upravnog odjela za gradsku imovinu, prostor je potrebno urediti i sanirati prije 
ponovnog davanja u zakup. Prema posljednjem dogovoru vijećnik Filip Jakovac napisati će 
dopis u kojemu će dati osvrt i stav VMO Kozala o daljnjoj budućnosti navedenog prostora te 
želju i navike građana oko zadržavanja svrhe i namjene istog prostora u budućnosti. 

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno primljena na znanje. 
 

AD3/1 
Vijećnik Filip Jakovac ponovno je izrazio nezadovoljstvo odnosa poduzeća Rijeka Plus prema 
održavanju horizontalne signalizacije, unatoč obnavljanju pješačkih prijelaza jer su neki oblici 
signalizacije ostavljeni znatno blijedi te na nekim mjestima jedva vidljivi. Smatra kako 
poduzeće Rijeka Plus nije obavilo posao sukladno pravilima struke i traži da se ponovno traži 
obnavljanje na potpun i ispravan način. 
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/2 
Tajnica MO Kozala obavijestila je vijećnike o problemu s kojim se već duže vrijeme susreće 
stanar iz ulice Kozala k.br. 22. Naime, VMO Kozala se s tim problemom upoznalo tijekom 
2022. godine kada se gosp. Jakovac Đani obratio direktno Vijeću. Naime, gospodin Jakovac 
je osoba s invaliditetom te po njega dolazi ovlašteno vozilo za prijevoz invalida. Gospodin 
Jakovac nema realiziran siguran pristup glavnoj ulici Kozala te ovlašteno vozilo ne može prići 
njegovoj kući na normalan i siguran način, već mora činiti prometni prekršaj. Iz toga razloga 
gospodin Jakovac se obratio i poduzeću Rijeka Plus, no do danas se nije po tom pitanju, 
unatoč izlasku na teren nekoliko puta od strane ovlaštenih osoba, nije učinilo ništa. Vijećnici 
se slažu kako sa upitima i dopisima prema poduzeću Rijeka Plus treba nastaviti sve dok se ne 
dobije konkretan odgovor.  
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/3 
Vijećnica Nasrin Štrljić dala je prijedlog postavljanja koša za otpatke na autobusnu stanicu 
linija 4 i 11 u Baštijanovoj ulici, nasuprot k.br. 60 (smjer Kozala-centar). Naime, radi nedostatka 
koša za otpatke, razno smeće ostavlja se na stanici i uokolo iste. Smatra kako će postavljanje 
koša smanjiti nastanak smeća na toj poziciji. Predlaže slanje upita nadležnim službama. 

 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/4 
Vijećnica Nasrin Štrljić dala je prijedlog postavljanja hranilica za mačke na nekoliko pozicija 
npr. u Parku Vladimira Nazora, u Ulici Ante Kovačića kod k.br.20, 22, 24 (neboderi) kako bi se 
usmjerilo građane da hranu za mačke ostavljaju na za to predviđenim lokacijama, a ne bilo 
gdje. Smatra kako bi se time uspješnije pristupilo s jedne strane hranjenju životinja, a s druge 
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strane sprječavanju skupljanja štetočina poput miševa, štakora, galebova i slično. Predsjednik 
VMO Kristian Starčić predložio je da se isto prijavi kroz Riječki program lokalnog partnerstva 
kada za isti bude raspisan Javni natječaj.  
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/5 
Vijećnica Nasrin Štrljić upozorila je vijećnike o ponovnom nakupljanju otpadnih motora te 
motora koji nisu u voznom stanju po kvartu i dijelovima MO Kozala. Naime, predsjednik Starčić 
je naveo kako se s tim problemom borilo i Vijeće u posljednjem mandatu te kako je ta priča 
poznata, ali i problematična jer ti otpadni motori u dijelovima te motori koji nisu u voznom stanju 
naružuju cijeli prostor MO Kozala. Slaže se kako je potrebno ponovno kontaktirati i slati 
zahtjeve nadležnima za uklanjanje navedenih otpadnih motora i motora koji nisu u voznom 
stanju s područja MO Kozala. 
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/6 
Vijećnica Nasrin Štrljić predložila je Vijeću ideju o mogućnosti održavanja tzv. „Zelene tržnice“ 
na Volčićevom trgu jedan dan u tjednu (npr. petak) kada bi građani mogli kupiti artikle koje 
inače mogu kupiti uglavnom na tržnicama (voće, povrće, riba). Predlaže slanje upita prema 
nadležnima postoji li mogućnost da se isto organizira. Smatra kako je ovaj dio grada, po uzoru 
na neke druge dijelove grada, zakinut za ovakav oblik prodaje artikala građanima.  
Vijećnik Filip Jakovac nadovezao se na ideju s prijedlogom štanda za izlaganje prigodnih 
artikala u vrijeme adventa. Proslijediti će se dopisi prema nadležnima kako bi se dobio 
pravovaljani odgovor. 
 
Zaključak: prijedlozi su primljeni na znanje. 
 

AD3/7 
Vijećnica Nasrin Štrljić predložila je Vijeću ideju o mogućnosti održavanja tzv. buvljaka ili 
prodaje „second hand robe“ u Parku Vladimira Nazora npr. jedanput u kvartalu tijekom godine, 
što bi ukupno značilo tri puta godišnje. Ideja je da se sakupe svi zainteresirani roditelji, građani, 
izlagači te poklone, prodaju, zamijene korištenu ali upotrebljivu odjeću, obuću, igračke, artikle 
većinom za djecu kako bi se izbjeglo bacanje istoga u kontejnere ili ostavljanje istih uz 
kontejnere te na drugim lokacijama. Upit će se proslijediti nadležnima kako bi se dobio 
pravovaljani odgovor. 
 
Zaključak: prijedlog je primljen na znanje. 
 

AD3/8 
Vijećnica Nasrin Štrljić predložila je Vijeću ideju o mogućnosti dobivanja donacije npr. za nove 
dječje igrače sprave u parku ili betonskog stola za stolni tenis. Ako se otvori takva mogućnost 
obavijestiti će Vijeće na vrijeme o istome. 
 
Zaključak: prijedlog je primljen na znanje. 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


